
-POSLANECKÁ SNĚMOVNA
2023

9. volební období

Z Á P I S
z 21. schůze

výboru pro obranu,
která se konala ve čtvrtek 19. ledna 2023

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
místnost č. 311B 

Návrh programu jednání:

1. Schválení pořadu schůze.

2. Představení  nového  ředitele  odboru  pro  válečné  veterány
Ministerstva obrany.

3. 5.  doplněk k účasti  ozbrojených sil  České republiky na vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných
států na vojenských cvičeních na území České republiky v roce 2022
(sněmovní tisk č. 348).

4. Informace Ministerstva obrany k taktickému letectvu.

5. Informace Ministerstva obrany k plánovanému nákupu BVP CV90.

6. Informace Ministerstva obrany k plánovaným akvizicím na rok 2023.

7. Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Přítomní  poslanci:  J.  Flek,  J.  Hofmann,  K.  Krejza,  L. Metnar,  P. Růžička,
M. Ratiborský, P. Žáček /7/.

Omluveni: J. Bělica, S. Blaha, J. Horák, M. Janulík, P. Liška, M. Opltová, R. Vích, L.
Wenzl, M. Ženíšek /9/.

Hosté:

první  náměstek  ministryně  obrany  Mgr.  František  Šulc,  vrchní  ředitel  sekce
vyzbrojování  a  akvizic  MO  Mgr.  Lubor  Koudelka,  vrchní  ředitelka  sekce
ekonomické MO Ing. Blanka Cupáková, zástupce VŘ SVA MO JUDr. Filip Gantner,
ředitel  odboru  obranné  politiky  SOPS  MO  Ing.  Petr  Čech,  ředitel  odboru  pro
válečné veterány a válečné hroby MO plk. Ing. Robert Speychal;

první zástupce náčelníka GŠ AČR genmjr. Ing. Ivo Střecha.

K     bodu 1:
Schválení programu schůze.
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Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  21.  schůzi  výboru  pro  obranu,  přivítal
přítomné hosty a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ověřovatelem pro tuto schůzi výboru byl určen poslanec Michal Ratiborský.

Následně předseda výboru L. Metnar uvedl, že z jednání výboru se omluvila
ministryně obrany Mgr. Jana Černochová, kterou zastoupí její první náměstek Mgr.
František  Šulc  a  také  se  omluvil  náčelník  GŠ  AČR  genmjr.  Ing.  Karel  Řehka,
kterého zastoupí první zástupce NGŠ AČR genmjr. Ing. Ivo Středa. 

Předseda výboru L. Metnar dále sdělil, že program schůze byl členům výboru
rozeslán elektronickou  poštou  a  požádal  přítomné  členy  výboru  o  případné
návrhy  na  doplnění  či  změnu  programu.  Jelikož  nikdo  jiný  návrh  programu
nepředložil, nechal předseda o navrženém programu 21. schůze hlasovat (6/ 0/
0) /hlasování č. 1/.

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 21. schůze výboru.

K bodu 2:  
Představení nového ředitele odboru pro válečné veterány Ministerstva
obrany.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 2 a požádal o úvodní
slovo náměstka ministryně obrany F. Šulce.  Ten uvedl, že nový ředitel odboru pro
válečné veterány, nově i válečné hroby, plk. Ing. Robert Speychal byl vybrán na
základě svých manažerských i vojenských zkušeností a funkce se chopil dne 1.
listopadu 2022. 

Dále  náměstek  F.  Šulc  sdělil,  že  plk.  R.  Speychal  působil  deset  let  ve
Vojenském historickém ústavu, kde zastával funkci předsedy komise vojenských
tradic a symboliky, tudíž jeho významnou devizou byla i jeho velká angažovanost
ve spolcích, široká znalost organizací, problematiky činnosti spolku. Doplnil, že
plk. R. Speychal je také mj. spoluzakladatelem akce Sparta vzdává hold, autorem
několika publikací a pochází z rodiny dvou válečných veteránů. 

Náměstek F. Šulc také zmínil, že plk. R. Speychal v roce 2000 ukončil Policejní
akademii, v roce 2006 absolvoval tehdejší Vojenskou akademii v Brně, obor řízení
obrany státu, kde získal titul inženýr. Dodal, že plk. R. Speychal získal i několik
významných ocenění a byl vyznamenán záslužným křížem ministra obrany ČR 3.
a 2. stupně. 

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  P.  Růžička,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu.

Následně  předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  obecnou  rozpravu  svým
příspěvkem a poté předal slovo řediteli odboru pro válečné veterány a válečné
hroby  MO  plk.  Ing.  Robertu  Speychalovi,  který  členům  výboru  a  přítomným
hostům představil stručnou prezentaci o činnosti a struktuře odboru a jeho vizích.
Dále  v obecné rozpravě se svými dotazy a připomínkami  vystoupili:  předseda
výboru  L.  Metnar,  poslanec  P. Žáček,  místopředseda  výboru  P.  Růžička,
místopředseda výboru J. Flek.

Reagoval ředitel R. Speychal.  

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda výboru P.  Růžička a přednesl  návrh  Usnesení č. 95 (7/ 0/ 0)
/hlasování  č.  2/ -  Představení  nového  ředitele  odboru  pro  válečné  veterány
Ministerstva obrany.
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Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 2.

K     bodu 3:
5.  doplněk  k účasti  ozbrojených  sil  České  republiky  na  vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti  ozbrojených sil  jiných
států na vojenských cvičeních na území  České republiky v roce 2022
(sněmovní tisk č. 348).

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  projednávání  bodu  č.  3  a  uvedl,  že
vzhledem  k nepřítomnosti  zpravodaje  poslance  P.  Lišky  je  nutné  hlasováním
rozhodnout o změně zpravodaje a navrhl místopředsedu výboru J. Fleka (7/ 0/ 0)
/hlasování č. 3/.  

Poté požádal o úvodní slovo náměstka F. Šulce. Ten uvedl, že předkládaným
materiálem ke schválení je 5. doplněk k účasti ozbrojených sil České republiky na
vojenských cvičeních mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných
států  na  vojenských  cvičeních  na  území  České  republiky  v roce  2022,  který
obsahuje informaci o novém cvičení Czech Legacy. Upřesnil, že cvičení proběhlo
ve dvou samostatných etapách v termínu od 13. listopadu 2022 do 22. prosince
2022 na území ČR a jeho cílem bylo prohloubit znalosti a dovednosti specialistů
v dále uvedených odbornostech, a schopnosti interoperability příslušníků štábů a
pozemních jednotek ozbrojených sil Ukrajiny v taktických činnostech. Dodal, že
důležitou součástí  tohoto cvičení  byla také výměna zkušeností  mezi  bojovými
jednotkami, jednotkami bojové podpory a zabezpečení. 

Dále  náměstek  F.  Šulc  uvedl,  že  cvičení  se  zúčastnilo  609  příslušníků
ozbrojených  sil  Ukrajiny,  v první  etapě  to  bylo  18  specialistů  zdravotnických
odborností, 10 specialistů chemického vojska a 20 specialistů ženijního vojska a
v rámci  druhé  etapy  se  účastnilo  561  příslušníků  mechanizovaného  praporu.
Závěrem svého vystoupení  náměstek F.  Šulc doplnil,  že uvedené cvičení  bylo
financováno  v rámci  schváleného  rozpočtu  kapitoly  MO  na  rok  2022  bez
dodatečných požadavků na jeho navýšení. 

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  J.  Flek,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu. 

Následně  předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  obecnou  rozpravu  svým
příspěvkem, dále se svým dotazem vystoupil místopředseda výboru J. Flek. 

Reagoval  náměstek F.  Šulc,  ředitel  odboru obranné politiky P.  Čech,  první
zástupce NGŠ AČR genmjr. I. Střecha.  

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda  výboru  J.  Flek  a  přednesl  návrh  Usnesení  č.  96  (7/  0/  0)
/hlasování  č.  4/ -  5.  doplněk  k účasti  ozbrojených  sil  České  republiky  na
vojenských cvičeních mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných
států na vojenských cvičeních na území České republiky v roce 2022 (sněmovní
tisk č. 348).

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 3. 

K     bodu 4:
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Informace Ministerstva obrany k taktickému letectvu.

Předseda výboru L.  Metnar  zahájil  projednávání  bodu č.  4  a  sdělil,  že  ze
strany rezortu Ministerstva obrany byl vznesen požadavek na uzavření jednání
výboru. Náměstek F. Šulc upřesnil, že jednání nebude v žádném stupni utajení,
ale žádá o uzavření jednání. 

Poté předseda výboru L. Metnar nechal o uzavření jednání hlasovat s tím, že
bylo  hlasováno  i o přítomnosti  hostů  /hlasování  č.  5/ (6/  0/  0).  Z  uzavřeného
jednání nebyl pořízen zápis.

Předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  jednání  v podrobné  rozpravě,  v níž
vystoupil zpravodaj místopředseda výboru J. Flek a přednesl návrh Usnesení č.
97  (7/  0/  0) /hlasování  č.  6/ -  Informace  Ministerstva  obrany  k taktickému
letectvu.

          Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 4. 

K     bodu 5:
Informace Ministerstva obrany k plánovanému nákupu BVP CV90.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 5 a opět požádal o
úvodní  slovo  náměstka  F.  Šulce.  Ten  uvedl,  že  se  omezí  pouze  na  aktuální
informace k veřejné zakázce na plánované pořízení pásových bojových vozidel
pěchoty prostřednictvím spolupráce s vládou Švédského království a to od doby
konání výboru pro obranu dne 4. října 2022, kde byla zakázka na pořízení BVP
probírána naposledy, až do současnosti. 

Sdělil, že od posledního jednání výboru zástupci rezortu MO pokračovali ve
velmi  intenzivních  jednáních  se  švédskou  stranou,  a  to  jak  s vyzbrojovací
agenturou  FMV,  která  zastupuje  v jednáních  švédskou  vládu,  tak  s výrobcem
vozidla společností BAE Systems Hägglunds. Dodal, že jednání probíhala jak na
pracovní úrovni mezi  členy vyjednávacích a projektových týmů, tak na úrovni
vrcholového managementu všech stran zúčastněných na jednáních. Upřesnil, že
dosavadní  průběh a další  kroky v jednání  byly formalizovány dne 20. prosince
2022,  kdy  bylo  mezi  agenturou  FMV,  společností  BAE  a  rezortem  MO  ČR
podepsáno  memorandum  o  porozumění,  které  potvrdilo  základní  parametry
budoucí smlouvy se švédskou vládou a výrobcem vozidel. Mimo jiné v něm byla
stanovena  kupní  cena,  která  nepřesáhne  částku  51,  7  mld.  Kč  včetně  DPH.
Doplnil, že celá nabídka bude švédskou stranou garantována do poloviny tohoto
roku,  přičemž  memorandum  deklaruje  úmysl  stran  podepsat  smlouvu  o
dodávkách vozidel a mezivládní zastřešující dohodu do konce května. Náměstek
F. Šulc také sdělil, že si obě strany potvrdily rozsah zapojení českého obranného
průmyslu.

Dále náměstek F. Šulc zmínil, že i přes pokročilou fázi vyjednávání si rezort
MO uvědomuje, že jej čeká ještě značné množství práce, jednání stále probíhají a
projektové  týmy  jsou  v kontaktu  na  denní  bázi.  Doplnil,  že  se  vyjednává  o
technických  detailech,  průmyslové spolupráci  a  právních podmínkách nákupu.
Poté dodal, že do několika týdnů rezort MO dostane od švédské agentury FMV
závaznou nabídku, kterou se bude snažit ještě zlepšit ve prospěch českého státu.
Uvedl také, že v měsíci únoru 2023 proběhne průmyslový den se společnostmi,
které BAE Hägglunds vybralo pro spolupráci, kde by měly firmy dostat detailnější
informace o  zapojení  atd.  Dodal  však,  že  v průběhu jednání  vyšlo  najevo,  že
agentura FMV nemůže nabídnout model, kde by smlouva o dodávkách vozidel
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byla uzavřena pouze mezi českým MO a švédskou vládní agenturou FMV. Smluvní
stranou na straně prodávající bude podle sdělení agentury FMV muset být rovněž
výrobce vozidla společnost BAE. Upřesnil, že tedy půjde o trojstrannou smlouvu,
která  bude  navíc  zaštítěna  mezivládní  dohodou  mezi  rezortem  MO  ČR
a agenturou FMV,  jež do většího detailu  bude rozpracovávat  zapojení  švédské
vlády jak do dodávek, tak především do následného užívání  bojových vozidel.
Zmínil,  že pro rezort MO to sice představuje určitý odklon od deklarací,  které
švédská strana v minulosti poskytla, nicméně je rezort MO přesvědčen o tom, že
tato okolnost nebude mít vliv na očekávaný termín uzavření smlouvy. 

Závěrem svého vystoupení náměstek F. Šulc uvedl, že uzavřením mezivládní
dohody rezort  MO získá garanci  podpory švédské vlády provozu BVP na další
desítky  let,  což  pro  nás  představuje  vysokou  přidanou  hodnotu.  Dodal,  že
průběžnou informaci  o vyjednávání rezort MO podal včera na jednání vlády a
doplnil, že rezort MO bude i nadále pokračovat v tomto trendu, kdy bude dávat
průběžně  informace o  tom,  jak  a  kam se  jednání  vyvíjí  nejenom vládě,  ale  i
poslancům a senátorům. 

Zpravodajem byl  určen  poslanec  K.  Krejza,  který  přednesl  zpravodajskou
zprávu. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel  obecnou rozpravu, ve které se
svými  dotazy  a připomínkami  vystoupili:  místopředseda  výboru  P.  Růžička,
poslanec K. Krejza, předseda výboru L. Metnar, místopředseda výboru J. Flek. 

Reagovali: náměstek F. Šulc, vrchní ředitel SVA L. Koudelka, první zástupce
NGŠ AČR genmjr. I. Střecha.

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar ji uzavřel, otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec
K. Krejza a přednesl návrh Usnesení č. 98 (7/ 0/ 0) /hlasování č. 7/ - Informace
Ministerstva obrany k plánovanému nákupu BVP CV90. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 5. 

K     bodu 6:
Informace Ministerstva obrany k plánovaným akvizicím na rok 2023.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 6 a opět požádal o
úvodní slovo náměstka F. Šulce. Ten uvedl, že by členy výboru rád informoval o
stavu realizace a dalších plánech v oblasti významných projektů vyzbrojování ke
dni  19.  ledna  2023  s  výhledem  do  konce  letošního  roku.  Zmínil,  že  dvěma
nejvýznamnějším zakázkám byly  věnovány  předchozí  dva  body  a  dodal,  že  i
v roce  2023  budou  pokračovat  dodávky  důležité  výzbroje,  techniky  a  dalšího
materiálu nezbytného pro modernizaci AČR.

Sdělil, že například budou ukončeny dodávky lehkých obrněných vozidel S-
LOV-CBRN  pro  chemiky  v počtu  30  ks,  bude  dodáno  celkem 58  ks  kolových
vozidel  Titus  ve  třech  modifikacích,  bude  pokračovat  nákup  ručních  palných
zbraní  a  kulometů.  Ještě  doplnil,  že  pozemní  vojsko  obdrží  rovněž první  čtyři
modernizované  tanky  T-72M4CZ  a  z Německa  by  mělo  dorazit  dalších  13  ks
bojových  tanků  Leopard  2A4.  Dodal,  že  bude  samozřejmě  pokračovat  nákup
prostředků balistické ochrany jednotlivce,  aby byl  zajištěn komfort,  ochrana a
bezpečnost jednotlivých vojáků. 

Dále náměstek F. Šulc dále uvedl, že letectvo a protivzdušná obrana obdrží
všech  12  moderních  amerických  vrtulníků  systému  H1,  osm  souprav
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radiolokátorů MADR, bude pokračovat modernizace letounů CASA, vrtulníků Mi-
171Š  a  také  obdrží  dva  systémy  přesného  přiblížení  a  pomocnou  techniku,
zejména  plniče  techniky  a  cisterny.  V oblasti  elektronického  boje  rezort  MO
očekává dodání obou souprav mobilního pasivního sledovacího systému DPET a
taktických rušičů STARKOM. Zmínil, že pro potřeby spojení u vojsk budou dodány
systémy pro satelitní komunikaci a radiostanici. 

Poté náměstek F. Šulc sdělil,  že v letošním roce rezort MO plánuje uzavřít
řadu  dalších  smluv jako například  smlouvy na pořízení  modulárního  bojového
kompletu pro 4. brigádní úkolové uskupení, taktických bezpilotních průzkumných
prostředků,  dalších  raket  dlouhého  dosahu  pro  systém  SHORAD  a nezbytné
konvenční munice či vyčkávací munice. Dodal, že rezort MO bude pokračovat i v
modernizaci stávající techniky, plánuje se uzavření smlouvy např. na nezbytnou
modernizaci  letounu Gripen,  vrtulníku  W-3A Sokol  a  letounu CASA.  Dodal,  že
mimořádnou pozornost rezort MO věnuje zajištění životního cyklu stávající i nově
pořizované  techniky,  proto  uzavře  také  smlouvy  na  servisní  podporu  letounu
CASA, radiolokátorů MADR, nově pořizovaných vrtulníků H1 i stávajících vrtulníků
řady Mi. Doplnil,  že pro potřeby logistiky rezort MO zasmluvní pořízení dalších
vozidel, přívěsů, přepravníků, nakladačů, dílenských prostředků a také pořízení
hasičských  stříkaček  pro  nezbytnou  obměnu  techniky  armádních  hasičských
jednotek. 

Závěrem svého vystoupení náměstek F. Šulc ještě uvedl, že v letošním roce
rezort  MO zahájí  realizaci  i  dalších důležitých projektů jako například pořízení
univerzální kolové platformy pro ženijní vojsko k zajištění jejich interoperability,
celou řadu projektů pro pořízení všech nezbytných typů munice pro vrtulníky H1
a  celou  řadu  vozidel  a  materiálu  logistického  zabezpečení  jako  cisterny,
kontejnery apod. 

Zpravodajem byl  určen  místopředseda výboru J.  Hofmann,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel  obecnou rozpravu, ve které se
svými dotazy a připomínkami vystoupili: poslanec M. Ratiborský, místopředseda
výboru J.  Hofmann, místopředseda výboru P. Růžička, místopředseda výboru J.
Flek. 

Reagovali: vrchní ředitel SVA L. Koudelka, první zástupce NGŠ AČR genmjr. I.
Střecha.

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda výboru J. Hofmann a přednesl návrh  Usnesení č. 99 (7/ 0/ 0)
/hlasování č. 8/ - Informace Ministerstva obrany k plánovaným akvizicím na rok
2023.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 6.

K     bodu 7:
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  projednávání  bodu  č.  7,  kdy  nejprve
otevřel bod různé a přítomným členům výboru sdělil, že  výbor by měl přijmout
usnesení,  kterým  bude  schváleno  vyslání  delegace  na  Meziparlamentní
konferenci ke Společné zahraniční a bezpečnostní politice s Společné bezpečností
a obranné politice EU v rámci švédského předsednictví Rady EU. Uvedl také, že
rámci  této  konference se uskuteční  i  zasedání  i  tzv.  trojky tedy ČR,  Švédska
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a Španělska,  zástupců  zemí,  které  předsedaly,  předsedají  a  budou  předsedat
v Radě EU. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které se
přihlásil  místopředseda  výboru  J.  Hofmann  a  na  pozici  náhradníka  navrhl
místopředsedu výboru P. Růžičku. Dále se přihlásil místopředseda výboru J. Flek,
který navrhl na pozici náhradníka člena výboru P. Lišku. 

Jelikož  další  návrhy  již  nezazněly,  předseda  výboru  L.  Metnar  obecnou
rozpravu uzavřel, otevře rozpravu podrobnou, v níž vystoupil a přednesl návrh
Usnesení č. 100 (7/ 0/ 0) /hlasování č. 8/ - k vyslání delegace výboru pro obranu
na meziparlamentní konferenci ke Společné zahraniční a bezpečnostní politice a
Společné bezpečnostní a obranné politice EU.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
různé.

Poté předseda výboru L.  Metnar zahájil  projednávání bodu termín a pořad
příští schůze výboru pro obranu a sdělil, že další schůze výboru se uskuteční dne
31. ledna 2023 /úterý/ od 13:00 hodin a program bude upřesněn. 

Jelikož byl vyčerpán celý program 21. schůze výboru pro obranu, předseda
výboru L. Metnar ji ukončil.

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční  listina  /uvedena jako příloha k zápisu  pouze  v analogové  (písemné)
podobě a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

2. Usnesení  č.  92,  93,  94  /uvedené jako  příloha  k zápisu  pouze  v analogové
(písemné) podobě a jsou k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

Zapsala: Eva Dostálová
Za správnost: Jiří Valtr

 
Michal  RATIBORSKÝ  v.  r.
Mgr. Lubomír METNAR v. r.
       ověřovatel
předseda

Výbor pro obranu PSP
21. schůze
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19.01.2023 - 13:32:08

Hlasování č. 1

Schválení pořadu schůze.

Přítomno: 7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Nehlasoval

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 1, schůze č. 21, čas 13:32:08

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 14:11:10
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Hlasování č. 2

Představení nového ředitele OVV MO.

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 2, schůze č. 21, čas 14:11:10

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 14:13:02

Hlasování č. 3
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5. doplněk k účasti OS na voj. cv. /ST 348/.

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 3, schůze č. 21, čas 14:13:03

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 14:32:58

Hlasování č. 4

5. doplněk k účasti OS na voj. cv. /ST 348/.
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Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 4, schůze č. 21, čas 14:32:59

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 14:35:32

Hlasování č. 5

Info MO k taktickému letectvu.
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Přítomno: 7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Nehlasoval

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 5, schůze č. 21, čas 14:35:32

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 15:19:24

Hlasování č. 6

Info MO k taktickému letectvu.

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0
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ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 6, schůze č. 21, čas 15:19:25

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 15:52:59

Hlasování č. 7

Info MO k plán. nákupu BVP CV90

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro
Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 7, schůze č. 21, čas 15:53:00

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 16:18:12

Hlasování č. 8

Info MO k plán. akvizicím na r. 2023

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
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KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 8, schůze č. 21, čas 16:18:12

Výbor pro obranu PSP
21. schůze

19.01.2023 - 16:22:57

Hlasování č. 9

Termín a pořad 22. schůze VO, různé.

Přítomno: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
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ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Michaela Opltová:

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 9, schůze č. 21, čas 16:22:58
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